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Fråga 
 

 

Hur påverkas grundskolan i Borås? 
 

En högaktuell politisk fråga i Borås är situationen på grundskolorna. Grundskolenämnden är inne i en 

fas där tjänster kommer att behöva sägas upp, och personal behöver byta arbetsplats. Under 

Kommunstyrelsens sammanträde 2024-02-05 föreslog oppositionspartierna att ett arbete med en 

ändringsbudget skulle initieras. Detta förslag röstades ner. Till följd av detta återkom 

oppositionspartierna med ett nytt förslag 2024-02-19, där 11 miljoner kronor skulle tillföras 

grundskolenämnden och därigenom skulle inte nämnden behöva göra sig av med personal i 

grundskolorna. Även detta röstades ner. 

Vad som dock är av osäker karaktär är hur många tjänster som detta totalt handlar om. 

Grundskolenämndens ordförande har även uttalat att han personligen skulle följa upp detta.  Trots att 

Sverigedemokraterna vid återupprepade tillfällen efterfrågat denna siffra, har vi ännu inte fått ett 

konkret svar. 

 

Med anledning av ovanstående vill jag därför fråga grundskolenämndens ordförande Per Carlsson (S), 

 

- Hur många tjänster påverkas i samtliga av Borås grundskolor, till följd av grundskolenämndens 

besparingsåtgärder? 

 

- Riskerar någon behörig personal att bli av med jobbet? 

 

 

 

För Sverigedemokraterna, 

 

Andreas Exner (SD) 

Kommunalråd 


